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          REPUBLIKA   HRVATSKA  

 ŠIBENSKO – KNINSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA MURTER - KORNATI 

               OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA:  021-05/16-01/07 
URBROJ: 2182 /18-01-16-2 
Murter,  23. prosinca 2016. 
 

 
Z A P I S N I K 

sa 6.  sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 23. prosinca 2016. godine sa početkom u 17,00 sati u prostoriji  
„Narodne knjižnice i čitaonice 

 
 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Edo Juraga, Ana Begić, Dobroslav Juraga, Ivo Marušić, Ivana Juran Magdić, Željko Jerat, , Venčoslav Skračić, 

Mate Skračić, Mateja Bašić, Tome Juraga 

Odsutni: Boris Bašić (opravdano) 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik OMK, Petar Ježina-donačelnik OMK, Melanija Turčinov Rameša-Pročelnica OMK, Vesna Juran, Mirna 

Donđivić, Mande Turčinov Ježina, Slobodan Skračić  

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 10 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA 

Mateja Bašić: imam jedan prijedlog. Kako nam dolaze izbori, pošto sam u odboru za koncesijska odobrenja na pomorskom dobru. Postoji problem 

dok se konstituira vijeće kasni sam izdavanje koncesija i to je ljudima veliki problem, jer dok se vijeće konstituira dok se odabere odbor prođe dosta 

vremena. Zato ja predlažem da se vijeće održi prije, da se ti ljudi koji predaju zahtjeve pozovu da predaju zahtjeve ranije, recimo do 1. 4. da predadu 

pa da se odbor sastane, prije raspuštanja vijeća. Isto tako i za javne površine. I imam još jedno pitanje, u zadnje vrijeme se u medijima spominju 

iskopine na Gradini-Colentum, pa bi ja molila načelnika da objasni tko financira taj projekt, odakle to, kad će se završiti i u kojoj je fazi sada, da li se 

radi ili je ministarstvo zabranilo radove. 

Toni Turčinov: hvala na pitanju i na prijedlogu koji se meni čini jako dobar jer mi smo turističko mjesto koje živi od sezone koja je jako kratka i 

smatram da se taj odbor treba sastati da se koncesije riješe u našem sazivu da bi ljudi mogli raditi što kvalitetnije i što bolje odraditi pripremu za 

samu sezonu. Koliko sam ja do sada bio upoznati udruga Argonauta već dugo godina radi na projektu Gradine. Luka kao bivši član Argonaute, a 

sada kao radnik općine za financiranje i EU fondove mi je predložio da nastavimo taj projekt i sa novcima koje smo mi odobrili na prošlom proračunu 

tih 100.000 kuna, oni su odlučili sanirati put oko Gradine, šetnicu i biciklističku stazu, ali tražili su da ih općina podrži u tome. Ja sam u tome vidio 

dobar projekt i u prvu fazu tog projekta se krenulo, međutim došlo je do problema. Argonauta je prijavljena od strane nekih murterskih dušobrižnika, 

ja mogu samo pretpostavljati koji su to ljudi, ljudi iz Argonaute će im biti zahvalni jer oni rade godinama marljivo i sada je na tu udrugu bačena jedna 

ljaga. Kod mene je bio Marko Sinobad, konzervator, došao je pitati zašto i kako to općina radi, tražio je račune, a ja sam ga uputio u Argonautu, jer 

oni su investitori te cijele priče. Ljudi u udruzi su jako ogorčeno, jer bi moglo doći do neke kazne, međutim ono što sam se uspio sa konzervatorima 

dogovoriti, poslano je pismo koje je pisao neki arhitekta ili građevinar koji je iskusan, ja ne zna tko bi to mogao biti, ali ja mislim da je to zatvaranje 

vrata i da je to nekorektno, moglo se doći u općinu ili Argonautu pa se malo posavjetovati, a ne odmah ići na ministarstvo kulture, ministarstvo zaštite 

okoliša. Taj dio nismo odradili dobro svi skupa, bilo je malo propusta, ali mislim da je godi ovaj dio te prijave. Kao što sam rekao Markom Sinobad, 

konzervator je odobrio, općina je dobila rješenje za radove na česticama, pojedinim, na čestici puta oko Gradine- prstena u kojoj se nalazi i sama 

plaža i pomorsko dobro je odobreno, međutim navedeno je u toj prijavi da smo mi, odnosno Argonauta da je uništila podnicu stare Rimske vile, 

međutim podnica nije uništena, sonde će se raditi, dobili smo neke dodatne troškove, ali svakako idemo dalje. Dogovoreno je danas da dođu arhitekti 

koji ću raditi na  planu cijele Gradine. Prošli tjedan je Luka bio u Medulinu gdje se sastao sa fakultetom iz Padove, sa razvojnom agencijom grada 

Venecije te nas je podržala razvojan agencija grada Šibenika, na čelu sa Mirom Lepur i Željko Krnčević kao kustos, ravnatelj muzeja Šibenik. Oni 

su podržali taj projekt. Radi se o projektu gdje će sudjelovati četiri općine dvije iz Italije i dvije iz Hrvatske, tu smo uključeni mi i Medulin. Medulin je 

napravio veliki dio glavnog projekta  i oni će nam pomoći da se i mi apliciramo. Mi bi po svemu sudeći mogli biti i nositelji tog projekta, radi se o pola 

milijuna eura. Radi se o tri ipo milijuna kuna sredstava koji bi trebali dobiti za uređenje Gradine. Sa ljudima tamo je dogovoreno da je ovo sve što se 

radi pripremna faza i to pozdravljaju, oni će dati konačno uređenje Gradine kad se projekt završi do kraja. Mi ćemo sa Sinobadom kao konzervatorom 

ići da se plaća Gradina realizira, bar jedan dio, ta prva faza do ljeta. Mislimo da su to najvažniji resursi koje Murter ima. Da omogućimo što više 

plaža i što boljih plaža. Zatim nam je došlo ministarstvo zaštite okoliša, i tamo smo prijavljeni, i istu stvar smo govorili , ali sad je tu nastao jedan 

problem, reći će mi neki da glumim, da politiziram, ali kad sam čuo kolika je cifra kazne odlučio sam preuzeti sve što se radilo na općinu, odnosno 

na sebe i sa tim tekstom ću izići u novine. Neću dozvoliti da se baca ljaga na Argonautu kao na jednu udrugu koja već 5.godina radi na Gradini i kad 

je bilo jako loše oni su bili jedini koji su radili, tako da neću dozvoliti da se na njih baca ljaga. A ispitati ću tko je prijavio, zašto se prijavilo i tim ljudima 

ću pokušati poremetiti planove, jer ću ja početi njih prijavljivati. Treća inspekcija je bila Natura 2000, kao što znate cijeli Murter se nalazi u Naturi 

2000 i da bi išta u Murteru radili morate dobiti rješenje da možete pomaknuti kamen sa jednog mjesta na drugi, jer mi imamo raznovrsnu biljnu floru 

i koja je većim dijelom zaštićena, tako ako netko od vas misli graditi kuću ili čistiti njivu molim vas da se obratite pismeno u Šibenik da bi te to mogli 
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raditi ili možete dobiti kaznu ako vas općina slučajno vidi da kopanje njivu pa vas može prijaviti. Projekt ide dalje, sve je dogovoreno sa svima, 

potegli smo neke veze u ministarstvima i sve je u redu, sve funkcionira. Prvi dio će biti prije ljeta, a drugi dio će biti kad se dobiju sredstva. Moram 

reći da će Gradina biti prototip ili kao projekt 7 brežuljaka koje mislimo aplicirati na baš tu Naturu 2000. Projekt se zove 7 murterskih brežuljaka, svi 

znamo da je Murter kao i Rim okružen brežuljcima, svaki brežuljak bi trebao imati uređenu stazu, vidikovac i u tom smjeru ćemo ići.  

Ana Begić: ja bi se samo nadovezala pa me zanimaju plaže Luke i Podvrške i kakvo je stanje?  

Toni Turčinov: plaža Luke ide u svom toku, planirali smo završiti prije ali nas investitori malu „zatežu“, ima se puno posla, tili smo uzeti jednu ozbiljniju 

firmu koja bi to brzo završila, međutim došlo je do toga da moramo mi njih ganjati. Trenutno smo nasuli šljunak  da more odradi svoje te će se 

ograditi ulaz u plažu Luke sa jednim parkićem na početku. Završena je faza dječjeg igrališta, postavljena je umjetna trava. Travu nam je donirala 

jedna ugostiteljska firma iz Murtera, mi smo financirali lijepljenje i neke spojeve i mislim da imao jedan od bolje opremljenih dječjih igrališta na 

Jadranu. Igralište kod stare škole je isto tako uređeno. 

Mate Skračić: ja bi se vezao na prijašnju temu Gradine pa bi volio da mi se to malo pojasni. Tu treba razlikovati dvije stvari, jedno je sanacija puta 

oko Gradine, obnova suhozida itd. i svi to pozdravljaju i svi su sudjelovali bar jedan put u radnim akcijama Argonaute i ostalih udruga u zadnjih 5-6 

godina.  To uopće nije sporno. Obnoviti nešto što je bilo, uljepšati itd., ali uređenje tj. mljevenje na plaži nije u tom obuhvatu. Da li je u tom odobrenju 

koje ste dobili obuhvaćena plaža, da se može napraviti radovi koje su napravljeni i može li se to odobrenje dobiti, to je jedno pitanje, a  

Toni Turčinov: može 

Mate Skračić: može se dobiti, dobro 

Toni Turčinov: samo da Sinobad sve ispiše 

Mate Skračić: znači nema sve ispisano 

Toni Turčinov: odobrenje ima ali tanka je granica između odobrenja ovoga i odobrenja toga  

Mate Skračić: znači nemamo 

Toni Turčinov: imamo odobrenje ali ga ne možemo definirati to što si ti rekao, niti ga on može definirati, niti ja niti ti 

Mate Skračić: imam još jedno pitanje. Druga je stvar, spomenuli ste Medulin skupa smo u tome i onda će se ići na financiranje. Zar nije logično 

napraviti projekt pa onda ići u izvedbu, opet isto pitanje po tko zna koji put. 

Toni Turčinov: Argonauta je sanirala put i česticu na kojoj se nalazi dio plaže. Da si se malo više zanimao pročitao bi da svu sve one nakupine tamo 

bilo dio iskapanja 60-tih godina, koje su se iskapale i bacale tamo, sa vremena na vrijeme. To su vrpe koje je trebalo proširiti i izravnati i pomliti. 

Radilo se o kamenoj šuti koja je samljevena i rastegnuta po plaži. I Medulin i svi su pripremali teren, pa su onda radili, znači ovo je sanacija postojećih 

putova, niti jedan novi put nije probijen, sve su postojeći ucrtani putevi koji su odrađeni. Znači, sanirano je, nije ništa rađeno novo. A kada se radi 

novo onda se mora raditi projekt.  

Mate Skračić: ja govorim i plaži 

Toni Turčinov: ja ti isto govorim i čestici puta i pomorskom dobru 

Ivo Marušić: ove dane sam vidio da se vrši isplata obeštećenja vlasnicima zemljišta na Hripama, pa me interesira da li je to provedeno kraju i da li 

će saživiti zona obrtnička. Uzeo bi slobodu da se osvrnem na ovo prvo. Imali smo dva slučaja u arheološkom rezervatu Gradina postavljanjem VIP 

repetitora i proširenje postojeće marine. Oba puta se radilo u granicama arheološkog rezervata i ti naši dušobrižnici se nisu javili. Ja sam se javljao 

kao županijski vijećnik, oba puta sam dobio odgovor. Jedan put je što se tiče marine da more ne ulazi u arheološki rezervat, što imam napisano i 

potvrđeno od zavoda za zaštitu spomenika, a za repetitor također imam pisani odgovor od njih da je izvršeno saniranje i istraživanje i da postojeći 

repetitor neće smetati iskopinama. Samo sam to tija reći da se i onda radilo o arheološkom rezervatu, međutim nitko se nije javlja.   

Toni Turčinov: vjerojatno ne nitko nije javija jer nije to radila općina ni neka udruga nego marina koja je tada bila u redu. A što se tiče ovog drugog ti 

sam znaš da smo ja i ti zajedno tražili od arheologa da se zaustavi projekt marine proširenja pa smo dobili takav odgovor kakav smo dobili. Svaki 

laik može viditi koji dođe na cestu isprid marine da postoje zidine, eto dobili smo takav odgovor i nitko ne više nije javija od tih  inspektora. Kako je 

inspektorica rekla sve je u redu dok ne ode u novine. I zadnji put smo govorili na polugodišnjem izvršenju proračuna da ćemo u novi proračun uvrstiti 

neka nova sredstva da kupimo dvije nove zemlje koje se nalaze u obuhvatu gospodarske zone Hripe to smo i napravili. Sa ljudima se pregovara, 

dvije zemlje su ove godine otkupljene to su dvije zemlje koje su bile ključne. Radilo se o zemljama gdje je već postavljena ograda i di se trenutno 

vozi smeće koje se kasnije bagerom ukrcava u kamione i vozi u Šibenik. Na tome se radi i to nam je prioritet iz razloga što je županija rekla da u 

dvije godine moramo sanirati odlagalište Hripe. Tu imamo jedan problem, kako nas tu tako i Odbora za prostorno planiranje jer znamo svi da je ulaz 

u Hripe problematičan, a ako želimo raditi obrtničku ili poslovnu zonu taj ulaz mora urediti i napraviti kako treba da ne dolazi do prometnih nesreća 

na kraju krajeva neće se ni dobiti dozvola dok se ti ulazi ne srede. Imamo jedno polu rješenje i sad bi to trebalo pokrenuti sa nadležnim ministarstvom 

te nadležnim organima u županiji, vidjeti kako se taj ulaz može najbolje riješiti. Radi se na tome ali ima dosta posla i dosta vremena gubimo da 

razgovore sa inspekcijama. 

Ivana Juran Magdić: hoće li se u ovom dijelu srediti i parking kod groblja? 

Toni Turčinov: kad sam zadnji puta išao potpisivati za pomorsko dobro za tja predio od marine do punte Gradine, oni su ucrtali pomorsko dobro do 

zidina groblja. Ja sam tražija da se ostavi 4 metra od zidina prema dolje da bi tu odradili jedan dio parkinga. Tu smo počeli uređivati, isto tako tu 

čekam Sinobada da vidimo što ćemo i kako ćemo dalje da se opet ne bi dogodilo da moramo spašavati situaciju, da su nam zaustavljeni radovi. 

Ima taj dio u nasipu i nije arheološko nalazište, ali pošto je Gradina većim dijelom proglašena, čekamo da vidimo pa da dobijemo odobrenje da 

možemo raditi dalje. Na parking se svakako misli. Imamo parking ispred i iza. Koliko sam čuo i pročitao da je Niko Bašić tada mislio da je bolje 

možda napraviti ispraćajnu dvoranu na ovom dijelu gdje je sada parking, a ne unutar groblja, ali o tome ćemo odlučivati na nekim drugim vijećima. 

I mora Odbor za prostorno donijeti neke odluke.  
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Mate Skračić: jedno pitanje za predsjednika vijeća. Zašto od 28.rujna nismo mogli sazvati jednu sjednicu vijeća redovnu, na kojoj bi riješili dio ovih 

točaka od 28. a znamo da nas na kraju godine čeka proračun i sve točke koje u proračunu idu pa bi onda to riješili sistematičnije. 

Edo Juraga: ovdje vidim da se prve točke odnose na rebalans koje se rade koncem godine, a isto tako većina ovih točaka se odnosi na proračun 

općine za 2017. godinu.  Tu su neke tekuće stvari kao što je npr. odluka o sucima porotnicima. Mislim da je sjednica dobro tempirana.  

Dobroslav Juraga: glede financiranja sportskih udruga i drugih udruga, konkretno košarkaškog kuba. Do sada se podnosilo izvješće a sada se 

zahtijevaju i računi pa me zanima obrazloženje. 

Toni Turčinov: stupanjem na ovu funkciju mi smo najavili da ćemo sve udruge i svi koji su korisnici proračuna isto tako tražiti da na kraju godine 

dostave račune, kako bi mogli pratiti gdje su se ti računi uložili. Ne radi se tu o malim ciframa. Imamo zadrugu, Latinsko idro, Argonauta, MNK 

Murter, košarkaški klub za koje smo rekli da nećemo ni kune dostaviti dok nam se ne donese potpuni izvještaj i računi u prilogu. Normalno je da 

svaka institucija koja daje novce očekuje da se ti novci opravdaju. Niti kuna neće izaći iz proračuna ako se sredstva od prošle godine ne opravdaju. 

To je i zakonski propisano. 

Dobroslav Juraga: kad si već spomenuo zdrugu kod prošlog izglasavanja proračuna tu je bilo pitanja, znači dijelila su se sredstva poljoprivrednoj 

zadruzi  što je obrazloženo nabavom nekakvog specijalnog vozila, pa me zanima u kojoj je to fazi? 

Toni Turčinov:  koliko sam vidio po računima i sam sam išao vidjeti to vozilo, vozilo je u Murteru ima tri tjedna, nabavljen je malčer i drobilica, a za 

ostalo će te trebati pitati gosp. Novkovića koji je upravitelj poljoprivredne zadruge. Jučer sam dobio kupoprodajni ugovor i račune. Ja znam da je 

zadruga bolna točka, jer sam ja tamo bio osnivač pa ako koga zanima ja ću odmah doniti sve to treba. Volio bi da sve udruge do 15.1. predadu sve 

potrebno jer mislim da je to u redu. Jedini je Neven Kurkut godinama sve lijepo pisao i vidi se gdje je svaka kuna išla.  

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 4. i 5. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2016. godinu, 
3. Prijedlog izmjena Programa gradnje uređaja i objekata komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2016. godinu, 
4. Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2016. godinu, 
5. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2016. godinu, 
6. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2016. godinu,  
7. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati u 2016. godinu 
8. Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
9. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
10. Prijedlog Plana razvojnih programa i prijedlog projekcije Proračuna za razdoblje 2017. – 2019. godine 
11. Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
12. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
13. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
14. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
15. Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu i  socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
16. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2017. godinu 
17. Program utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na području Općine Murter-Kornati za 

2017. godinu 
18. Prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Šibeniku 
19. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana zaštite i spašavanja i Plana civilne zaštite Općine Murter-Kornati 
20. Prijedlog Odluke o izdavanju službenog glasila Općine Murter-Kornati, 
21. Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine Murter-Kornati, 
22. Prijedlog Odluke o djelomičnom oslobađanju od komunalnog doprinosa nezakonito izgrađene zgrade po zahtjevu Siniše Juraga 
23. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati u 2016. godini i plan razvoja sustava civilne zaštite za 2017. 

godinu, s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje te smjernice za organizaciju i razvoj sustava 
24. Prijedlog Odluke o određivanju prinudnog upravitelja za stambene zgrade na području Općine Murter-Kornati za koje suvlasnici 

zajedničkih dijelova nisu osigurali upravitelja, 
25. Razmatranje zahtjeva Nade Turčinov 
26. Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „Lajci 2“, 
27. Prijedlog Odluke o stjecanju i raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Murter-Kornati, 
28. Prijedlog ODLUKE o načinu privremenog korištenja prostorija u vlasništvu Općine Murter-Kornati 

 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

 
1.Usvajanje zapisnika sa 4. i 5. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

 
Mate Skračić: imam primjedbe općenito na zapisnik. Jezik i način pisanja i zapisnici se ne vode onako kako se stvar odvijala na sjednici. To smo 
imali 2013.godine, vijećnici i službenici iz tog saziva se tog sjećaju, pa smo nekako doveli u red te zapisnike, pa se počelo to malo detaljnije i bolje 
pisati. Sad se opet paušalno pristupa ti zapisnicima. U nekim rečenicama se ne može naslutit što se htjelo reći. Tako da treba pridati veću pažnju  
zapisnicima, oni su ipak službeni akt.  
Vesna Juran: kako se govori tako pišem od riči do riči, a ako je nešto izgovoreno bez smisla ja tu ne mogu ništa.  
Evo Juraga: u svakom slučaju ako ima kakvih propusta to ćemo nastojati izbjeći, ali ovaj tu odlučuje, ovaj mali uređaj koji snima i sad ona mora 
prenijeti vijerno što je tko rekao. 
 

 Zapisnik 4. sjednice prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN 

 Zapisnik 5. sjednice prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 SUZDRŽAN 
 

2.Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
 
Mirna Donđivić: proračun za 2016. godinu smanjuje je za 919.000 kn, iz razloga toga što predviđeni prihodi koji su planirani neće se ostvariti u tom 
obimu kao ni rashodi. Proračun mora biti uravnotežen, tako da smo na pojedinim pozicijama imali neke izmjene, uglavnom se proračun ne povećava. 
Imamo povećanje na poziciji obale Luke za 200.000 kuna, imali smo planiranih 300.000 kuna, a sada predviđamo do kraja godine 500.000 kuna jer 
nismo realno ocijenili, a pošto na nekim pozicijama nisu utrošena sredstva to smo prebacili na ovu poziciju. Povećava se javna rasvjeta, izgradanja 
javne rasvjete za 100.000 kuna jer smo imali jednu fakturu iz 2015. godine koju smo morali platiti u ovoj godini koja nije bila podmirena. Uređenje 
trga Rudina isto smanjenje za milijun kuna, do sada je utrošeno negdje oko 500.000 kuna, imamo još neki sporan račun koji ćemo morati platiti do 
kraja godine, to je smanjenje za milijun kuna. Projekta dokumentacija za dječji vrtić isto smanjenje za 200.000 kuna jer neće sve dospiti u ovoj 
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godini. To bi bilo uglavnom što se tiče ovih većih cifri u izmjenama i dopunama, a sad vi možete mene pitati.  
Mate Skračić: konkretno za taj trg Rudina plan 1.850.000 kn, promjena  850.000 kn u minusu, što znači da je 850.000 kn realizirano ili je 1.000.000 
kn realizirano? 
Miran Donđivić: nije realizirano, predviđamo milijun ali uglavnom do sada je za trg utrošeno negdje oko 500.000 kuna, a imamo još nešto, još jednu 
spornu fakturu koja bi trebala biti ako se  
Mate Skračić: koja je pola milijuna  
Mirna Donđivić: ne, nešto je manje  
Mate Skračić: šta je onda za tih milijun  
Mirna Donđivić: projektna dokumentacija koja nije gotova,  isto je umanjena za 200.000 kuna  
Toni Turčinov: znači radi se o dokumentaciji posebnih sredstava koje se moraju prikupiti od Elektre, netko mora izraditi elaborat elektre, oborinskih 
voda. Netko mora izraditi elaborat ono što je Goran radio, zatim imamo onaj besplatni idejni projekt  i glavni projekt, a ove neke stvari koje izvedbeni 
to se mora platiti. 
Mate Skračić: i to planirate u ovih sedam dana, odlično. Imam još jedno pitanje. To što se spomenuli uređenje obale Luke, znači da 525.000 kuna 
realizirano ili će biti realizirano do kraja godine, di je to konkretno realizirano? U koje radove? 
Mirna Donđivić: to je plaža Luke i obala 
Mate Skračić: plaža Luke, znači ne govorimo o ovom potezu 
Toni Turčinov: ne ne radi se plaži Luke. Plaža Luke je 470.000 kuna sa PDV-om, ono što sam Mate svojim vijećnicima poslao da ćemo nekih 200.000 
kuna  morati podignuti jer smo pogriješili u izračunu betona i potrebne šetnice koja se produžila sa širenjem plaže Luke, a radi se o računu 
povezivanja blokova i puštanja blokova, radi se o blokovima koji se puštaju u more da bi se nategnuli murinzi u području Butine. Puštanje onih 
blokova koji su bili 5-6 godina na rivi, morali su se osigurati blokovi zbog projekta, jer dok nisam bio na ovoj poziciji nije me bilo brige, ali pošto mi je 
Ivana sugerirala da je nesiguran taj ponton morali smo to odraditi. Nismo stavili su stavku,  i ja sam Mirni predložio.  
Mirna Donđivić: ali sam ja izdvojila taj iznos, pod dodatna ulaganja.  

Mate Skračić: dobro hvala. I evo još jednu stvar tu vidim. Malo prije ste spomenuli izvlaštenje za Hripe, ovdje se spominje i izvlaštenje za objekte 
odvodnje pa ćemo kad dođemo na stavku proračuna razgovarat i drugim izvlaštenjima koja nisu ovdje ukalkulirana. Samo ovdje naputak da je to 
OK. I da tako treba raditi.  
Željko Jerat: po pitanju ovih radova koji su odrađeni na ovom predjelu sidrenja pontona pod Butinu. Ja bi samo htio podsjetiti da smo mi imali jednu 
komisiju koja je dala jedno drugačije mišljenje da je taj ponton bio privremeno tamo sidren iz razloga što je trebalo osloboditi mjesta za brodove koji 
se nalaze na ovoj rivi koja je sada nastala kao lučka riva, mi sa njom ne upravljamo, upravlja Lučka uprava županije Šibensko-kninske. To je bilo 
privremeno rješenje i to je rješenje trajalo tri godine. Tamo su se dogodili nekakvi blokovi i postojalo je mišljenje te komisije da se taj ponton drugačije 
postavi. Mi smo bili preko Murtele radili anketu, koliko ko brodova po kakvim prioritetima i mi smo to sad sve zaboravili. Ja ne znam zašto se to 
dogodilo. Ako sad postoji jedan dio površine u toj luci koji se mogao kvalitetno reorganizirati, zašto mi sad na tom pontonu vezujemo brodove od 12 
metara i 8 m. i brodove od 5. metara. Mi smo tri godine čekali privremeno rješenje postoji, koliko znam ponton još nije plaćen do kraja. U tom bazenu 
smo imali dubinu od metar  do metar i pol , metar osamdeset, sad imamo dubinu od metar  i dvadeset. Zato što se blokovi postavljeni na pola metra 
iznad dna, nisu ukopni. Potrošili su se novci a nije se težilo trajnom rješenju. Ja neću reći da je ponton bio nesiguran, bio je nesiguran i bio je 
privremen. Mi smo imali jedno određeno rješenje komisije u kojoj su stručni ljudi između ostalog i lučki kapetan Branko Rameša. Taj se ponton 
trebao položiti paralelno sa obalom i na njemu su trebali bili u ovom unutarnjem bazenu vezani manji brodovi, a ne brodovi od 12 m, 8 m, 5 m. jedan 
do drugoga, različitog gaza, trebala se napraviti selekcija. Mi smo na tome radili 4-5 godina i u Murteli postoji jedan dokumentacija. Kapacitet nije 
dovoljno kvalitetno iskorišten, na ovaj način. Imamo manjak vezova.  
Toni Turčinov: istina, slažem se Željko u potpunosti sa tobom. Evo ja bi dao prijedlog da okupiš tu komisiju pa da vi sve brodove razvrstate u Murteru, 
a ja ću dati podršku koliko god mogu.  
Željko Jerat: tri godine ljudi su uhvatili mjesto i misle da je njihovo. 
Toni Turčinov: ničije nije mjesto, nema nitko svoje mjesto. Mjesto će biti od Lučke uprave i općine i gdje te općina ili lučka uprave stave kad prođe 
prostorni plan  
Željko Jerat: sad smo potrošili novce, planom je predviđeno da se on drugačije sidri.  
Toni Turčinov: mi smo radili po projektu, ja sam 6 mjeseci na vlasti pa nisi došao i dao prijedlog 
Željko Jerat: ja kad sam sad vidio što se događa i kad sam vidio da nam se dubina u bazenu smanjila za pola metra jer se blokovi nisu ukopali jer 
su sad lanci iznad površine mora na 30-50 cm  
Toni Turčinov: Željko, a da ih nismo stavili da je doša pulenat i razbilo bodove onda bi doša i rekao (prekinut) 
Željko Jerat: znam, ali svi su brodovi tamo bespravno vezani i nitko nema nikakvo rješenje. Nitko sa tim pontonom ne upravlja. Potrošili smo novce, 
nismo se držali nekih preporuka. 
Petar Ježina: oni su radili po projektu. Vi ste bili u komisiji u prošlomu sazivu vijeća  pa niste predložili niti jedan put u ove zadnje tri godine.  
Željko Jerat: ja nisam bio u prošlom sazivu.  
Evo Juraga: ovaj prijedlog načelnika je dobar, da ponovno zovemo komisiju.  
Željko Jerat: Murtela je radila anketnu koliko ko ima brodova. U redu nije tema, idemo odraditi ali ja samo upozoravam da se nije radilo na dugu 
stazu.  
Edo Juraga: ja predlažem da ostanemo pri tome šta je reka načelnik da se pozove komisija, da se ponovno formira  da se vidi gdje koji brod i kako.  
Željko Jerat: dobro.  
Edo Juraga: ako nema nitko pitanja možemo glasovati, tko je za? 
 

 Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2016. godinu prihvaćen je sa 9 glasova ZA i 1 SUZDŽAN 
 

3.Prijedlog izmjena Programa gradnje uređaja i objekata komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
 

Mirna Donđivić: to su svi programi su stavljeni u proračun, samo moramo zakonski ako se mijenja proračun za 10 lipa moramo napraviti izmjene. 
Sve što je u rebalansu to se mora pojedinačno po svakomu programu po aktivnostima kako je stavljeno promijeniti. 
Edo Juraga: pa tko je za? 
 

 Prijedlog izmjena Programa gradnje uređaja i objekata komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2016. godinu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 
 

4.Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
 
Edo Juraga: pa tko je za? 
 

 Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2016. godinu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 
5.Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 

 
Edo Juraga: pa tko je za? 
 

 

 Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2016. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
6.Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2016. godinu 
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Edo Juraga: pa tko je za? 
 

 Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2016. godinu prihvaćen je JEDNOSGLASNO 
 

7.Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati u 2016. godinu 

Edo Juraga: pa tko je za? 
 

 Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u zdravstvu i socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati u 2016. godinu prihvaćen je JEDNOG-
LASNO 

 

8.Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
 
Toni Turčinov: dobili ste materijale, neki su slali mailove, ali kako smo ja i Petar bili na službenom putu nisam mogao odgovoriti. Mail koji smo  dobili 
je da smo smanjili udruzi Latinsko idro prihode za 50.000 kuna, što nije istina radi se samo o 50.000 kuna koji su bili namijenjeni za marketing i 
oglašavanja, to je stavka 323 rashodi za usluge gdje je stavljeno 130.000 kuna i u tih 130.000 kuna je stavljeni tih 50.000 kuna koje je namijenjeno 
Latinskom idru. Mi smatramo da imamo Luku i da bi mi kao općina mogli pomoći u oglašavanju i marketingu i da bi se preko nas mogao odraditi 
jedan dio posla i da olakšamo udruzi Latinsko idro da oni bolje i kvalitetnije pripreme ovaj drugi dio a to su brodovi, more, jarboli, a mi ćemo se 
svakako prihvatiti oglašavanja i marketinga koji idu za taj dan. Tako da će se na tome početi raditi odmah, nećemo čekati a mi uvijek možemo 
priskočiti udruzi Latinsko idro.  
Željko Jerat: ja ne bi htio da mi krenemo razgovarati na temu od četrnaest milijuna kuna i da tu stavljamo pedeset tisuća kuna da li su oni sporni ili 
nisu sporni. Ja sam samo htio reći kad sam dobio mail da je bitno manje. Svi ljudi sa strane vide veličinu projekta kojeg smo mi započeli prije 20 
godina. Mi smo nekidan dobili posebno priznanje. Mi ćemo se staviti u okvire, uopće nije problem. Možete nam dati i nulu mi ćemo napraviti onoliko 
koliko možemo a sad kako će to ljudi sa strane doživljavati. Ja smatram da to nije moj privatni projekt. Mi smo donijeli financijski plan i ja sam na 
temelju plana poslao izvješće i potruditi ću se i financijsko izvješće sa računima, nisam znao da to treba. Na kraju godine ćete dobiti kompletno 
izvješće, mi smo pozitivni zahvaljujući dobroj projekciji i mislim da smo dobri gospodari. To što za naše projekte pokazuju interese i Francuzi i 
prepoznaju nas kao nekakav centar tog svijeta mediteranskog, odnosno jadranskog mislim da se taj projekt isto tako cijeni i doma.  Sve to radimo 
da prenesemo znanja, vještine. Ja sam vam svima zahvalan da imate razumijevanja. Ja se nadam da mi nismo udruga smutnje nego da smo udruga 
koja će nas povezivati. Ali ako ne bude novaca mi neke stvari nećemo odraditi. Ove godine smo ušparali neke novce jer nije bilo odaziva.  
Toni Turčinov: stavili smo to i radni nekih drugih da ne bi bilo zašto više zašto manje i smatramo da vam možemo puno pomoći sa naše strane da 
odradimo taj marketinški dio, a onaj ostatak koji bude potreban normalno da ćemo podržati udrugu Latinsko idro bez obzira što je tu 100.000 kuna, 
a ovdje je 50.000 kuna.  
Željko Jerat: da nema razumijevanja od strane turističke i općine ovo ne bi bilo što je.  
 
Mate Skračić: Željko je dobro reka krenuli smo sa začelja pričati o proračunu. Ne mislim puno jer nisam ekonomist ali  imam jednu generalnu 
primjedbu koja se uočava čim se prolista sve te projekte i cifre, znači postoji nesrazmjer sredstava koji se ulaže u planiranje i projektiranje u odnosu 
na ono što se kani realizirati.  
Edo Juraga: u kom smislu, ovamo više ovamo manje ili obrnuto? 
Mate Skračić: naravno, više i treba biti u investicijskim programima ali to treba pratiti određene cifre u projektiranju i prostornom planiranju, a toga 
ima dosta malo. Ja neću ići u detalje, evo recimo imate kapitalni projekt 1004 01-prostorno planiranje –općenite namjene 50.000 kuna za cijelu jednu 
godinu, šta je 50.000 kuna, a sa druge strane imate kapitalnih projekata od rive do trga Rudina do dječjeg vrtića pusti milijuni, to je samo jedna 
generalna primjedba. 
Toni Turčinov: ovo šta si rekao o 50.000 kuna za prostorno planiranje to je za izradu plana koji će nam možda trebati, pošto smo aplicirali to jedino 
kroz ove prijašnje godine  da dobijemo sredstva nazad, ovo je samo osigurač u slučaju da UIH-u bude potrebno platiti još neke račune. Mi smo u 
ovom proračunu, kroz različite programe ima milijun i dvjesto tisuća kuna je stavljeno samo za dokumentaciju, za projektnu dokumentaciju, teško je 
ovako kroz brojke pogledati ali ja ti garantiram da ima milijun i dvjesto sa ovim natječajem za Butinu koji smo govorili ima milijun i dvjesto tisuća 
kuna samo za projektnu dokumentaciju. Znači, i za Gradinu, za muzej ima, koji su stavljeni u različite stavke, kad smo slagali proračun ja sam htio 
da se stavi pod jednu stavku ali to ne može ući pod stavku, mi smo mislili staviti pod stavku projektna dokumentacija za nadolazeće projekte i ona 
je bila milijun i dvjesto tisuća kuna, međutim kako je Mirna bolja sa ekonomijom  
Mirana Donđivić: to je sve di je ne materijalna imovina, to je ta projektna dokumentacija vezano za kapitalne projekte, na dječjem vrtiću je 400.000 
kn, park colentum je 300.000 kn, imamo za projektnu dokumentaciju sedam Murterskih brežuljaka 200.000 kn. 
Petar Ježina: i u EU fondovima kad se raspisivaju neki programi di mi možemo dobiti bez povratno za kompletnu dokumentaciju, vidjeti ćemo kako 
se bude odvijala godina.  
Mirna Donđivić: imamo za groblje 150.000 kuna  
Mate Skračić: eto imam pitanje za groblje i za vrtić. U vezi dječjeg vrtića, načelnik je najavija na svojim prezentacijama otvaranje radova već 4-5 
mjesec, a mi ovdi imamo 400.000 kuna za projektnu dokumentaciju, ostalo je pomoći i eu fondovi  
Toni Turčinov. Znamo da mi osam milijuna ne možemo sami financirati a mjera 7.4. trebala je biti otvorena u drugom mjesecu ali će biti krajem petog 
mjeseca. Planiramo uzeti konzalting najkvalitetniji, ako ne u Hrvatskoj  tražiti ćemo ga i vani koji će kvalitetno bez greške odraditi tu aplikaciju da se 

apliciramo na tu mjeru 7.4. za vrtić i nadamo se da će tih 400.000 kuna biti dovoljno da ti konzalting odradi posao bez greške. Nećemo tražiti 
konzalting kojem se plaća nakon projekta nego ćemo tražiti i potpisati ugovor da mora biti sve tip-top napravljeno, da ne bi bilo greške da se ta 
aplikacija ne bi srušila. Ako bude malo novaca raditi ćemo rebalans. Svi znamo da je taj projekt od opće važnosti. Zadnji puta šta smo donijeli onaj 
zaključak da imamo tih dva milijuna kuna, znači uz ta dva milijuna kuna i ta sredstva, znači ostaje pet milijuna kuna koje trebamo dobiti kroz te 
fondove. Eu i ministarstvo regionalnog razvoja lakše će nam pomoći ako mi odradimo dio sredstava i dio sredstava imamo deponiranih na onom 
računu, zato je stavljeno 400.000 kuna, može biti malo može biti puno. Ovi konzaltinzi sa kojima radimo, većina uzima po odrađenom poslu, ali 
ovdje se ne možemo kockati da damo nekome da odrađiva to po odrađenom poslu nego tražiti ćemo ugovor kojim ćemo biti 100% sigurni da to ide. 
Tu se ne smije dogoditi greška.  
Mate Skračić: dobro, uglavnom taj vremenski hodogram ne stoji, čak i da se ta mjera otvorila u siječnju mi do svibnja nema šanse  
Toni Turčinov: mi možemo napraviti pripremu, dokumentaciju, pripremiti terene. Možemo sa tim novcima koje imamo kad vidimo kroz glavni projekt 
šta će se odraditi,  koja stavka se može odraditi sa našim novcima, a ostatak unutarnje uređenje to možemo raditi kroz tu mjeru 7.4.  
Mate Skračić: zato mi je nelogično da (prekinut) 
Toni Turčinov: ovi novci ne idu u proračun  
Mate Skračić: znam da ih ne stavljate jer su neizvjesni. Ali mi je nelogično, ovdje ste stavili smo 400.000 kuna a vlastita sredstva koja imate 
preusmjeravate u projekt trga Rudina za kojeg nemate projekt i nemate dozvolu na pomolu, a ovdje projektnu dokumentaciju već imate izrađenu, 
lokacijsku za put, građevinsku uskoro, znači pripremljenost projekta i priliv sredstava nije logičan, a oba su kapitalna.  
Toni Turčinov: znamo da ćemo za trg teško dobiti kroz eu fondove, i ta mjera 7.4. se otvara tek dogodine, kako smo već raspravljali o tome i ne bi 
volio puno trošiti vrime, jer smo sve raspravili šta smo imali. Planiramo napraviti i jedno i drugo. Ljudi će odlučiti i vidjeti će se  da li smo mi pogriješili, 
možda malo riskiramo ali da ne mislimo da nećemo odraditi kako treba ne bi išli u te projekcije. Tako smo odlučili i tako idemo. 
Mate Skračić: to smo vidjeli na zadnjoj sjednici.  
Željko Jerat: na žalost i kod one točke kad smo imali reprogram proračuna za 2016. godinu je bilo vidljivo da nismo dobri planeri. Određene stavke 
su varirale više od 10,20,30% neke i 50%. Ovo je jedan mladi tim bez nekakvog velikog iskustva. Mi ćemo imati jedan veliki reprogram, meni je sad 
teško na svaku pojedinu stavku. Mi idemo na sve moguće projekte. Kad smo u sedmom mjesecu prihvaćali proračun za 2016. godinu nismo znali 
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za trošak koji će se dogoditi na plaži Podvrške koji je potreban i na plaži Luke, onda smo samo gledali u trg. Sada isto gledamo u trg a raditi ćemo 
dječji vrtić. Daj Bože da se dogodi nešto od toga dvoje. Vjerojatno se neće dogoditi ni jedno ni drugo. Ja ću dignuti ruku za ovo, to znači da imam 
povjerenja jer nema smisla da jedan drugome podmećemo nogu, ali ajmo biti konstruktivni, ajmo pokušati nekakve potrebe koje ove mještane tište, 
ajmo ih probati prepoznati. Ajmo probati stvoriti uvjete za kvalitetniji život. To je razlog zašto sjedimo ovdje. Ajmo neke stvari raditi tri ili pet dana 
ranije. Meni nije cilj da bilo kome solim pamet, ali mi se čini da na neke od ovih točaka smo se mogli naći i prije na nekim konzultacijama pa pitati 
za tuđa mišljenja. Onaj ponton će se kad-tad trebati presidriti, ovo što smo sad napravili je nepotreban trošak.  
Ivana Juran Magdič: mogu komentirati ponton, stajalo je na samim konopima sa toliko malim sidrima da je bilo jeza gledati. 
Željko Jerat: tamo nitko nema ugovor. Ja imam jako kvalitetan vez, ne govorim o osobnom interesu. Da mi netko sutra kaže da stanem sa donje 
strane rekao bi hvala neću. Znam što je pulent, meštal, bura i jugo.  
Tome Juraga: ispraćaja dvorana u Gradini, di će ona biti locirana, da li se zna.  
Toni Turčinov: to je ono što sam reka malo prije kad sam govorija da bi se trebali naći Odbor za prostorno sa par arhitekata da vidimo sve, i ove 
arheološke, da li možemo i di možemo. Zato nismo ni išli u izradu tog idejnog projekta, a imali smo ga u prošlom proračunu. Nismo išli iz tog razloga 
što želimo biti sigurni da će se on realizirati i da će se napraviti na kvalitetnoj poziciji. Mi smo ga prvo mislili, onako dječački staviti tamo di jesmo, 
onda smo vidili kad smo pročitali neke članke, neke zaključke i činjenice da o tome treba odlučiti struka, a ne načelnik i donačelnik. To svakako treba 
ići na odbor koji je za to osnovan.  
Venčoslav Skračić: za rad mjesnog odbora 20.000 kn, to se odnosi Kornati ili? 
Toni Turčinov: tako je. A oni ove godine imaju izbornu godinu.  
Mirna Donđivić: po zakonu mi njoj moramo staviti. Ali oni nikad nisu ništa zatražili niti su dostavili svoj račun, ali moraju biti u proračunu.  
Mate Skračić: Željko je reka bez obzira na sve proračun će svakako proći, ali u duhu dobre suradnje i u duhu kontinuiteta rada u općini i nekih akata 
koje je ovo vijeće donijelo prije i obvezalo bivšeg načelnika koji se i oglušio, ali ti akti su i dalje na snazi mi nezavisna lista predlaže amandman na 
prijedlog proračuna za 2017. godinu i to kako slijedi Povećane rashoda u programu 1006  predlažemo dodavanje aktivnosti 1006 18, naziv-
obeštećenje vlasnika zemljišta prilikom proširenja puta Pod Raduč, a predloženi iznos za povećanje je 300.000 kuna. Smanjenje rashoda u istom 

programu 1006-aktivnost kapitalni projekti 1006 -Uređenje trga Rudina, oznaka pozicije- 421-građevinski projekti trg Rudina predloženi iznos za 
smanjenje 300.000 kuna, iznos programa 1006 ostaje ne promijenjeno. U ovoj poziciji se smanjuje u ovoj povećava. Ovdi sam stavija kratko 
obrazloženje, da sam stavija sve bilo bi tri stranice. Da podsjetim nove ljude koji su tu. Općinsko vijeće je 16. prosinca 2013. godine donijelo Odluku 
kojom je utvrđeno da se postoji odluka o gradnji-proširenju ulice (puta) u predjelu Pod Raduč, a gradnja u tom predjelu obavljena je bez dopuštenja 
i znanja posjednika u ranu jesen (rujan, listopad 2012.) te su pritom oštećeni ili uništeni njihovi posjedi. Vijeće je spomenutom Odlukom osnovalo 
Povjerenstvo od tri člana koje je predložilo izbor ovlaštenog procjenitelja za procjenu vrijednosti zemljišta te je započelo proces obeštećenja koji je 
sukladno Statutu općine trebalo provesti i dovršiti načelnik općine. Na 17. sjednici Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati od dana 30 lipnja 2015. 
godine novim se Zaključkom utvrđuje da Općinski načelnik nije ispoštovao provedbu usvojenih zaključaka 16.sjednice Općinskog vijeća od 23. 
svibnja 2015 godine, a niti do danas načelnik po tom pitanju ništa nije učinio, unatoč i rezerviranim sredstvima u proračunu za 2015., a kako se radi 
o veliko financijskoj šteti za našu općinu i njezine porezne obveznike koja će uslijediti nakon privatnih tužbi, smatramo važnim da se pokrene proces 
obeštećenja vlasnika predmetnih zemljišta.  I to za početak sa ovih simboličnih 300.000 kuna, ali da se pokaže dobra volja da se želi u tom smjeru 
ići, da nije to svršena stvar, evo prilažem ovo u zapisnik i Mirni za proračun. Ako ne bi prihvatili ovakav amandman jednostavno pri pregazili sve te 
akte  koje je prethodno vijeće donijelo i pokazali da smo za varijantu kakvu je bivši načelnik započeo, a to je proširi put pa onda rješavaj imovinsko 
pravne odnose ,a mi to ne želimo mi želimo ići zakonitim putem, to je jedna stvar a druga stvar u ovom sada sazivu djeluje odbor za prostorno 
planiranje koje je nekidan donijelo zaključak na našem sastanku di se ta zona želi aktivirati dali su smjernice za tu novu zonu koja se stvara u 
prostornom planu kojoj je omogućio i taj put i obvezuje se izrada projektne dokumentacija za taj put, znači ucrtavanje u punoj širini, obeštećenje 
vlasnika, izvlaštenje i sve što to nosi. Ako isti odbor ovog sada saziva vijeća ima nekakve zaključke onda bi to trebalo pratiti proračun i ostali akti i 
ostale instance ove iste općine. To treba biti u nekakvom skladu. Ne možemo mi donijeti zaključak a ne imati potporu proračuna. Zato smo predložili 
ovo, mislim da nije previše, simbolično je a krenuti ćemo u pravom smjeru. Hvala.  
Toni Turčinov: ja se sa tobom Mate slažem i o tome smo razgovarali ja i Petar i predsjednik odbora i malo smo zaboravili na to, hvala ti što si nas 
podsjetio na to. Mislim da će i moji vijećnici prihvatiti to bez problema. Ali imamo malu zamjerku koju će Petar sa stručnog stajališta reći.  
Petar Ježina: nije zamjerka, nego obrazloženje zašto i kako. Mora se dokazati vlasništvo na neki način jer ne možemo isplatiti neke ljude pa da se 
neki iz Australije jave za pet godina da je on neki suvlasnik. Ali se svakako slažemo sa tim. I ono što smo na odboru dogovorili tako je.  
Toni Turčinov: ja bi samo rekao da u članku 32. poslovnika stoji da se amandmani trebali doći predsjedniku vijeća dan prije, ali pošto se radi o tome 
i ako se složi većina vijećnika amandman se može i usmeni podnijeti do zaključenja rasprave. 
Ivo Marušić: da li ovaj amandman znači da se obustavljaju radovi na trgu Rudina.  
Željko Jerat: mi ćemo ionako raditi rebalans. Ovo je samo znak dobre volje.  
Toni Turčinov: može Mate, ali da ne diram trg Rudina, ako nije problem.  
Mirna Donđivić: dobro, nema problema.  
Ivana Juran Magdić: ako mi sada prihvatimo taj amandman jeli onda nužno da skidamo sa Rudine pošto je u njemu navedeno da skidano sa Rudine,  
ja ne bi nikako tila da se skine sa trga Rudina  
Melanija T. Rameša: vi bi trebali glasati o amandmanu 
Ivana Juran Magdić: znači taj sadržaj obavezuje skidanje sa trga Rudina  
Mateja Bašić: ionako se amandman daje u usmenom obliku pa neka se izmjeni i donese se odluka da se skida 300.000 kuna ali sa drugih stavaka 
koje budu dostupne i o tome Mirna može obavijestiti, ukoliko se predlagatelj samog amandmana slaže.  
Tome Juraga: ili ako stavljamo ili primišćamo mi o tome glasamo. Znači mi bi trebali stvoriti neki okvir od čega će se skinuti ili moramo povisiti prihod  
Željko Jerat: povećajmo prihode.  
Mirna Donđivić: evo ja mogu reći iz čega ćemo, povisiti prihod. Povisimo ga iz komunalnog doprinosa i povisiti ćemo ga iz poreza jer se sada 
komunalna naknada prenosi na nekretnine. Ako tempo naplate komunalnog doprinosa pošto imamo puno ne naplaćenoga u 2015. godini ja mogu 
staviti svih 300.000 kuna na komunalni doprinos i to bi bilo realno. 
Mate Skračić: ukupan proračun će narasti 
Mirna Donđivić: da. 
Edo Juraga: da li se podnositelj amandmana slaže sa ovim prijedlogom?  
Mate Skračić: slažem se.  
Tome Juraga: ja imam samo jedno malo pitanje, ako može Mate odgovoriti. U tom nalazu vještaka da li čestice zemlje koje su ispod puta i one 
čestice zemlje koje su iznad puta a kojima je put proša preko terena dobivaju isti iznos nakande? Kako je to formirano? 
Mate Skračić: mislim da je po kvadratu 
Tome Juraga: ovo je moje osobno mišljenje, ja mislim da su ljudi kojima je put prošao, a čestica im je iznad puta su više oštećeni od onih kojima je 
put prošao a čestica im je ispod puta. To je danas sutra u građevinskoj zoni, ja govorim iz interesa proračuna općine, ja ne opravdavam put da se 
razumimo, nije provedena procedura, međutim ako ti put dođe iz nogostupa u put da možeš doći autom i još je u najavi da će ga općina staviti u 
zonu i to iz neizgrađeno u izgrađeno prema tome ta će vrijednost zemljišta porasti enormno. Ja onda mislim da bi bilo korektno da se napravi razlika 
između ta dva slučaja.  Jer čovik kojemu je otelo odozgor puta on ne može pristupiti radi velike strmine i on je evidentno oštećen a ovom doli kome 
je bilo 5 eura sada će biti 250 ili 300. 
Toni Turčinov: bilo je dogovora da će svi vlasnici zemalja donjeg dijela morati dati dva metra svoje zemlje da se prošiti put na 4,5 m. da bi se stavio 
nogostup, jel tako Mate 
Mate Skračić: potporni zid 
Tome Juraga: to je uredu.  
Mate Skračić: o tim detaljima se sada ne treba raspravljati.  
 

- Nakon rasprave amandman je prihvaćen JEDNOGLASNO 
Edo Juraga: evo ako smo završili stavljamo na glasovanje prijedlog proračuna za 2017. godinu, pa tko je za ? 
 

 Prijedlog Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
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9.Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
 
Edo Juraga: sada slijede ove odluke koje su vezane za Proračun, znači programi. Nadam se da se proučili, pa tko je za? 
 

 Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

 
10.Prijedlog Plana razvojnih programa i prijedlog projekcije Proračuna za razdoblje 2017. – 2019. godine 

 
Edo Juraga: tko je za? 
 

 Prijedlog Plana razvojnih programa i prijedlog projekcije Proračuna za razdoblje 2017. – 2019. godine prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

11.Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
 
Edo Juraga: tko je za? 
 

 Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

12.Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
 
Edo Juraga: tko je za? 
 

 Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

13.Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
 
Edo Juraga: tko je za? 
 

 Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

14.Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
 
Edo Juraga: tko je za? 
 

 Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

15.Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu i  socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 2017. godinu 
 
Edo Juraga: tko je za? 
 

 Prijedlog Programa javnih potreba u zdravstvu i  socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 2017. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

16.Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2017. godinu 
 
Edo Juraga: tko je za? 
 

 Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2017. godinu prihvaćen 
je JEDNOGLASNO 

 
17.Program utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na području Općine Murter-Kornati za 

2017. godinu 
 
Edo Juraga: tko je za? 
 

 Program utroška dijela boravišne pristojbe namijenjene poboljšanju uvjeta boravka turista na području Općine Murter-Kornati za 2017. 
godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

18.Prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Šibeniku 
 
Edo Juraga: mislim da općina ima prijedlog tko bi to bio 
Melanija T. Rameša: mi smo mislili staviti Luku Ježina, budući da moramo staviti od 1-5 kandidata. Razmišljali smo da to bude Luka, pa ako ste za  
Mateja Bašić: Luka zadovoljava sve uvjete i Luka to želi.  
Melanija T. Rameša: njih imenuje županijska skupština  
Edo Juraga: svaka općina ima pravo predložiti od 1-5 kandidata za tu dužnost. Znači imamo kandidata Luka Ježina i mislim da je on jedan dobar 
izbor za tu funkciju, dakle tko je za? 
 
 

 Prijedlog Zaključka o prijedlogu za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Šibeniku prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

19.Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana zaštite i spašavanja i Plana civilne zaštite Općine Murter-Kornati 
 
Melanija T. Rameša: plan nam je izradila tvrtka DLS iz Rijeke, ako se sjećate ovog ljeta na sjednici u 9 mjesecu smo usvajali prijedlog procjene ove 
zaštite i spašavanja i još su nam ostali ovi dokumenti koje po nekoj zakonskoj regulativi moramo usvojiti. Elaborati su u mom uredu pa ako nekog 
zanima može doći u svako doba. Ovo je samo kratki prijedlog zaključka.  
Edo Juraga: dajem ovaj zaključak na glasovanje, tko je za ?  
 

 Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana zaštite i spašavanja i Plana civilne zaštite Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 
 

20.Prijedlog Odluke o izdavanju službenog glasila Općine Murter-Kornati 

 
Melanija T. Rameša: do sada smo objavljivali akte u službenom vjesniku Šibensko-kninske županije. U ovo vrijeme skoro svaka općina ima svoje 
glasilo te bi to i nama olakšalo i ubrzalo posao. Nego ovako jedan dio upućujemo njima, jedna dio radi informiranja javnosti moramo staviti na našu 
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stranicu. Išli bismo na tu opciju  da na našem webu bude sve objedinjeno, tako kad kliknete službeni vjesnik za tu i tu godinu da otvorite sve šta 
vam treba. Mi to možemo objaviti u svako doba, ako ste vidjeli u aktima u zadnjem članku uvijek piše da akti stupaju na snagu osmog dana od dana 
objave, a onda se čeka neko vrijeme dok županija to objavi, jer oni to objavljuju kad se skupi. Mislim da bi nam ovo olakšalo posao i imali bi sve 
najednom mjestu.  
Mate Skračić: koji je godišnji trošak? 
Melanija T. Rameša: nama tu stranicu održava Marko  
Mate Skračić: mora netko iz općine to administrirati 
Melanija T. Rameša: Luka bi nam bio tu od velike pomoći. Ne bi bili velik rashodi.  
Edo Juraga: i nama bi bilo dostupnije, evo mislim da je ideja stvarno na mjestu i vjerujem da ćemo je svi podržati pa tko je za? 
 

 Prijedlog Odluke o izdavanju službenog glasila Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

21.Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine Murter-Kornati 
 
Melanija T. Rameša: to je isto jedan stvar koju bi općina morala po zakonu o sustavu civilne zaštite imenovati osobe od interesa za sustav civilne 
zaštite. Obično su to nekakve ustanove ili pravne osobe u vlasništvu općine, pa smo mi stavili naš DVD, komunalno društvo, osnovnu školu i 
poljoprivrednu zadrugu. Ajmo reći neke pravne osobe koje su nam tu pri ruci i koje su spremne odazvati se i raspolažu sa odgovarajućim ljudstvom 
i kapacitetima za slučaj potrebe. 
Edo Juraga: ima li se što dodati ovome, mislim da što se tiče civilne zaštite to je jedna jako važna stvar i ne daj Bože zla da budemo što organiziraniji. 
Tko je za? 
 

 Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 
22.Prijedlog Odluke o djelomičnom oslobađanju od komunalnog doprinosa nezakonito izgrađene zgrade po zahtjevu Siniše Juraga 

 
Melanija T. Rameša: svi ste dobili zamolbu Siniše Juraga za djelomično oslobađanje komunalnog doprinosa  nezakonito izgrađene zgrade u kome 
se navode razlozi za umanjenjem. Stavila sam vam izvod iz zakona financiranje građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture. U tom članku 
je vidljivo da se iz komunalni doprinosa financiraju javne površine, nerazvrstane ceste, grablja i krematorije, i javna rasvjeta. Za takve slučajeve bilo 
bi obavezno da između obveznika  i općine postoji ugovor što u praksi nema, ali općina izlazi u susret. U tim slučajevima iznos umanjujemo za iznos 
sa uplatnica koji je izdvojen u tu svrhu. Zato sam i napisala prijedlog odluke u kojem stoji da će se iznos komunalnog doprinosa umanjiti za slijedeće 
iznose 1.700,00 kn, sufinanciranje asfaltiranja ulice od dana 17. 12. 2001., 1.000,00 kn, sufinanciranje asfaltiranja ulice, i sada smo došli do jedne 
uplatnice na kojoj je navedeni iznos 6.920,00 kn- poboljšanje u infrastrukturu, ja sam tu stavila upitnik budući ne znam o čemu se radi.  
Željko Jerat: ovo nije usamljeni slučaj. Ovdje se radi o objektu na putu Pod Raduč. Mi znamo koliko ima takvih objekata. Znamo da je cijela infras-
truktura u toj ulici građena na isti način. Svi smo davali, pa treba biti oprezan.  
Petar Ježina: odluka je donesena prijašnjih godina a zakon je definiran na način da se zna što se može a što se ne može mislim da je Željko bija 
jasan što se tiče ovoga i ja sam na istom putu kao što je on rekao. 
Željko Jerat: mi imamo problem naših mještana koji žive u Rijeci, Splitu Šibeniku i nemaju stalno mjesto boravka ovdje i oni nemaju onaj popust. Tu 
imamo problem.  
Ivo Marušić: tko je dao zahtjev za legalizaciju? Ako glasi na oca ajde možemo vidjeti ali ako glasi na njega  
Edo Juraga: na oca, on je nasljednik. 
Željko Jetar: treba pomoći domaćem čovjeku ali ovo neće biti usamljeni slučaj.  
Ivo Marušić: ako je zahtjev na Berislava ja bi ga tretirao kao mještanina bez obzira što je umro.  
Edo Juraga: ali on nije bio prijavljen u Murteru 
Ivo Marušić: e onda nema šta.  
Melanija T. Rameša: ali oni imaju popust u mjestu prebivališta.  
Mate Skračić: ovakve stvari ne dolaze na vijeće. Uobičajeno je da ako se može dokazati da je netko uložio u infrastrukturu koji mu treba grad ili 
općina omogućiti i može to dokazati papirnato da mu se to prihvati kod obračuna komunalnog doprinosa. Ako ne može dokazati ništa i to rješavaju 
službenici, a ne općinska vijeća. 
Melanija T. Rameša: ja sam prošle godine razgovarala sa gospodinom Sinišom i sve sam mu rekla što sam i vama ali on se sa  tim ne slaže pa je 
uputio dopis na općinsko vijeće.  
Željko Jerat: ovo nije u našoj nadležnosti.  
Melanija T. Rameša: hoćemo li izglasati da se umanji ovo što se može umanjiti 
Većina: ne.  
Edo Juraga: prijedlog je da se glasa tko je za? 

 

 Prijedlog Odluke o djelomičnom oslobađanju od komunalnog doprinosa nezakonito izgrađene zgrade po zahtjevu Siniše Juraga NIJE 
prihvaćen sa 8 glasova PROTVI i 2 SUZDRŽANA 

 
 

 
23.Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati u 2016. godini i plan razvoja sustava civilne zaštite za 2017. 

godinu, s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje te smjernice za organizaciju i razvoj sustava 
 
Melanija T. Rameša: predstavničko tijelo u postupku donošenja proračuna razmatra i usvaja godišnju analizu stanja sustava civilne zaštite sa 
financijskim učincima. Ja sam tu ukratko napisala i sažela nekakve aktivnosti, navela smjernice i financijski plan za iduće tri godine, te ga uputila 
službi Šibenske županije za zaštitu i spašavanje i oni su rekli da je to sve u redu. Gorska služba spašavanja svaku godinu uputi dopis u kojem nas 
traže, mislim iznos ne može biti manji 2.000,00 kuna, DVD mi financiramo jer to tako mora po zakonu.  
Edo Juraga. Stavljamo ovu analizu na glasanje, tko je za?  
 
 

 Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Murter-Kornati u 2016. godini i plan razvoja sustava civilne zaštite za 2017. 
godinu, s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje te smjernice za organizaciju i razvoj sustava prihvaćena je JEDNOGLASNO 

 
24. Prijedlog Odluke o određivanju prinudnog upravitelja za stambene zgrade na području Općine Murter-Kornati za koje 

suvlasnici zajedničkih dijelova nisu osigurali upravitelja 
 
Melanija T. Rameša: po zakonu o vlasništvu i drugim stvarnim pravima jedinice lokalne samouprave dužne su imenovati prinudnog upravitelja koji 
će voditi brigu o stambenim jedinicama koje imaju dva ili više vlasnika a koji nemaju tog upravitelja. Što se tiče općine mi tu nemamo nikakvih 
rashoda jer naša jedina obaveza je donijeti odluku. To se odnosi na sve zgrade koje imaju dva ili više vlasnika.  
Ivo Marušić: apartmanske zgrade 
Mate Skračić: ako sam dobro razumija svaka kuća, zgrada sa dva ili više stana  
Melanija T. Rameša: je, ukoliko oni nemaju svog prinudnog upravitelja  
Mate Skračić: to mi je jasno, ako je više obiteljska kuća i sad dva brata imaju svoj komad oni moraju za zajednički dvor plaćati prinudnog upravitelja.  
Ivo Marušić: oni mogu imenovati zajedničkog ako nisu imenovali  
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Mate Skračić: onda se imenuje prinudi, kakav je to reket 
Ivo Marušić: dogovore se.  
Željko Jetar: na potezu je ova firma koju mi imenujemo da ide u obradu tržišta. U svakom slučaju u takvim situacijama vlasnici takvih objekata koji 
imaju više vlasnika oni mogu preduhitriti ili mogu naknadno imenovati. Oni nisu paraziti, samo prinudi upravitelj mora biti definiran, to je bitno. 
Ivo Marušić: da.  
 

 Prijedlog Odluke o određivanju prinudnog upravitelja za stambene zgrade na području Općine Murter-Kornati za koje suvlasnici 
zajedničkih dijelova nisu osigurali upravitelja prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

25.Razmatranje zahtjeva Nade Turčinov 
 
Melanija T. Rameša: općinsko vijeće je 21. svibnja 2015. godine donijelo odluku o odbijanju izdavanja suglasnosti za obavljanje ugostiteljske 
djelatnosti u turističkim zonama u uvalama Slanica, Čigrađa, Podvrške i Kosirina iz razloga da se izbjegne nered u prostoru i ta je odluka dosta pod 
udarom budući da dolazi dosta novih zahtjeva između ostalog i zahtjev Nade. Ona je uputila zahtjev općini i mi smo je odbili suglasno ovoj odluci i 
sada je uputila taj zahtjev na općinsko viječe, a u međuvremenu smo dobili još jedan zahtjev za obavljanje ugostiteljskih usluga na Slanici i na 
Kosirini, od Nikole Kurkuta, i od Marije Pečarić poznatim kao slučaj Žuljna Slanici. E sad s obzirom da je sve na istu temu sve sam vam iskopirala.  
Edo Juraga: ugostiteljska djelatnost na klupama, kakva je to? 
Petar Ježina: to daje ured za turizam 
Dobroslav Juraga: kategorizacija ugostiteljskog objekta, znači nema stakla nego, najveća razlika koja pravi razliku između konkretno caffe bara i 
ugostiteljskog objekta na klupama   
Toni Turčinov: to je problem u prostoru. Ako ćemo odobriti moramo postaviti posebne uvjete, po meni. Ako nećemo odobriti onda nemamo o čemu 
razgovarati.  
Mate Skračić: evo ako ja mogu, neki dan smo o tome na odboru pričali.  Brkaju se neke stvari, znači ako je nešto gradnja onda postavljanje ili 
gradnja tog objekta podliježe aktima i proceduri kojoj gradnja ili bilo kakva druga u toj zoni podliježe, a ako nije gradnja ako je nešto montažno onda 
nema upliva na prostorni plan osim ako nije u suprotnosti i zato je nadležan upravo ovaj ured o kojem priča Mateja.  
Petar Ježina: donesena je odluka da se na području Kosirine, Čigrađe, Podvrške, Slanica ne mogu postavljati novi objekti takve namjene, znači oni 
ne mogu dobiti suglasnosti od ureda za turizam za takve djelatnosti. Pitanje je da li ćemo mi minjati tu odluku da li će odluka ostati na snazi i ako se 
bude mijenjala da li ćemo raditi neke izmjene i dopune. Moje je mišljenje da odluka ostane na snazi kakva je sada, do izmjena prostornog plana.  
Tome Juraga: da li je to stav i odbora? 
Petar Ježina: u tom smjeru smo mi i razgovarali, jel tako Mate? 
Mate Skračić: jesmo, da. Ili tu odluku prilagoditi.  
Toni Turčinov: zašto ne dati ljudima ako se može uklopiti u prostor.  Ne stavljam nikoga isprid nikoga. Ako ćemo mi odrediti uvjete ili neki arhitekta 
kućica mora biti takva i takva. Svatko tko se želi baviti sa time napraviti će sve da mu se to odobri, a opet nećemo imati problem da smo mu zabranili.  
Venčoslav Skračić: mislim da je jedino Nada ovdi izašla sa konkretnim prijedlogom. 
Mate Skračić: Marija Pečarić je montažni objekt nemojmo brkati stvari 
Melanija T. Rameša: od nje smo i jučer dobili jedan dopis, to je brvnara koja postoji i ona je prijavljena je građevinskoj inspekciji prije dvije godine i 
sada su podnili zahtjev za legalizaciju.  
Toni Turčinov: netko će kupiti žutu kućicu netko crvenu ionako su na plaže i prostor neuređeni 
Mateja Bašić: ljudi znaju iskorištavati ove naše suglasnosti. Njima ništa drugo nije uvjetovano  osim kvadrature koja mora biti mislim do 12m2, a 
nakon toga nemamo nadležnu službu, tko radi posao taj koji će ukloniti ako to ne valja. Mi imamo problem, još uvik stoji kućica na Slanici i pisala je 
općinska administracija da moraju maknuti u roku tom i tom, prijavljeno je građevinskoj inspekciji. Dala se suglasnost za neku trgovinu nakon 
donesene odluke o zabrani izdavanja suglasnosti  
Melanija T. Rameša: u suglasnosti stoji da se daje za tu i tu sezonu i da se mora maknuti i vi nemate mehanizam da to riješite.  
Mateja Bašić: ljudi masovno to iskorištavaju i ona kućica koja je sada tamo ona je preko 12 m2. ona uopće nije za ovu suglasnost.  
Željko Jerat: od svakog slučaja bi se trebalo zatražiti detaljnije podatke u kakvim granicama, na kakvom zemljištu, kakvi su to sadržaji 
Edo Juraga: opet je pitanje ako se otvore 3-4 oče li ih biti tamo 30. Moraju se postaviti neka ograničenja.  
Melanija T. Rameša: ona je tražila za jednostavne ugostiteljske usluge na čestici za koju je u prethodnom dopisu tražila za bich bar, a to je sve 
čestica koja je prijavljena građevinskoj inspekciji. Nije to montažni objekt nego čvrsti. Za koju treba građevinska dozvola.  
Mateja Bašić: mi to ne odbijamo ili odbijamo mi imamo odluku koja je na snazi. Ili ćemo se držati te odluke ili ćemo je staviti van snage. Ili ovo 
maknuti za neko drugo vijeće. Jer nas će dočekati do petog miseca još puno zahtjeva.  
Petar Ježina: županija diže ruke od ovoga. Oni čekaju korak općine i onda će se samo vezati na to di ona daje na neograničeno korištenje, i onda 
ljudi to maksimalno iskorištavaju.  
Željko Jerat: razlika je od uvale do uvale, neke imaju i previše sadržaja. Ova gospođa Pečarić je već u sukobu sa nama. Tu je procedura koju ona 
nije ispoštivala.   
Mate Skračić: točka dnevnog reda se zove razmatranje zahtjeva, jesmo li mi sada razmatrali zahtjev, jesmo. Ako treba doniti ćemo i zaključak. Ove 
druge točke se ne spominju u točki dnevnog reda. Zaključimo u tom zaključku da će ili odbor za prostorno planiranje ili načelnik sa svojim suradnicima 
doniti dopunu te odluke ili jednostavan stav za sve daljnje zahtjeve koji će dolaziti i razmatrali smo zahtjev i odgodili smo za ne predugo nego kroz 
siječanj da ljudi imaju vremena kad se otvaraju kafići. 
Ivo Marušić: znači da se postojeća odluka precizira. 
Mate Skračić: tako je. 
Edo Juraga: tko podržava ovaj prijedlog?  
Mateja Bašić: osim ovog trećeg zahtjeva  
Mate Skračić: razmatranje Nade Turčinov.  Šta kaže Marušić sa preciznijom odlukom će se riješiti i drugi slučajevi. 
Melanija T. Rameša: čisto da vas pitam za ubuduće ja sam napisala jednu verziju odluke da se omogući djelatnost za objekte jednostavnih usluga 
na klupama. Čisto iz razloga da se ovakvim slučajevima izađe u susret, a da te velike objekte odbijemo na taj način.  
Mate Skračić: daj na podijelite to.  
Željko Jerat: za drugo vijeće ovo treba kvalitetnije pripremiti. Nismo nikoga odbili.  
Edo Juraga: na slijedećoj sjednici imamo istu stvar pa ćemo vidjeti.  
 
 

 O predmetu Nade Turčinov nije se raspravljalo već je zaključeno da će se o toj problematici raspravljati na nekoj od idućih sjednica 
 
 

26.Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „Lajci 2“ 
 
Melanija T. Rameša: uz odluku ste dobili i pismo namjere za financiranje izrade UPU-a Lajci 2. Sukladno zakonu izradu mogu sufinancirati vlasnici 
zemlje što je u ovom slučaju. Ova tvrtka iz Splita URBING d.o.o. je napravila prijedlog odluke. 
Ivo Marušić: upu su u nadležnosti lokalne samouprave a onda lokalna samouprava sklapa ugovore o financiranju znati mi moramo izabrati, ne mogu 
oni nama ponuditi gotov upu 
Petar Ježina: oni sami financiraju. To po zakonu može privatna osoba ili lokalna pokrenuti postupak  
Ivo Marušić: oni mogu pronaći projektanta .. 
Petar Ježina: oni sami plaćaju o svom trošku.  
Mateja Bašić: Taj UPU dolazi nama na glasovanje.  
Ivo Marušić: tako je.  
Petar Ježina: e onda povlačim, ne znam.  
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Mate Skračić: znači, po zakonu može. Ivo je u dobrom smjeru uputija pitanje koje će općina imati mehanizme da kontrolira izrađivača UPU-a da je 
izradio isti plan u ciljevima koji su potrebni, javnim ciljevima općine, a ne striktno tim investitorima koji plaćaju jer to je pogodna platforma za potpunu 
korupciju. A to ne želimo. Znači, hoće li u fazi izrade UPU-a sudjelovati odbor, načelnik, donačelnik tko god to je jedno, a drugo imate javnu raspravu 
kada kasnije taj prijedlog plana mora doći kao svaki plan na javnu raspravu gdje će se svatko moći očitovati, žaliti predložiti i nakon te javne rasprave, 
jedne ili dvije ne znam koliko ih je obaveza mora biti konačni prijedlog plana usklađen sa tim primjedbama koje su uvažene ili ne. Bitno je da se 
općina uvati odmah tu aktivno u izradi jer će to ići u smjeru u kojemu općina neće moći utjecati. 
Toni Turčinov: dobro, onda ćemo zadužiti odbor ili nekog nekoga iz odbora da bude kao nadzorni nad izradom toga plana. 
Petar Ježina: ali opet smo mi ti koji odlučivamo.  
Mate Skračić: tako je. Samo treba obavijestiti odbor ili nekog koga se odabere da bude taj koji će komunicirati sa tim izrađivačem da to bude u 
interesu Murtera.  
Petar Ježina: mi na odboru možemo dati neke naputke uredu koji izrađiva  
Mate Skračić: hvala Bogu, nitko nije protiv UPU-a.  
Edo Juraga: sve vam je jasno , pa tko je za? 
 

 Prijedlog Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja „Lajci 2“ prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

27.Prijedlog Odluke o stjecanju i raspolaganju nekretninama u vlasništvu Općine Murter-Kornati 
 
Melanija T. Rameša: na prethodnoj sjednici vijeća održanoj 28. rujna na dnevnom redu ispred točke kojom smo davali prostor Djela na korištenje 
N.P. Kornati bez naknade bila točka dnevnog reda kojom smo ubacili ovu staru odluku da ćemo davati naše prostore na korištenje bez naknade 
udrugama, ustanovama i drugim pravnim osobama ako ocijenimo da je to u cilju interesa općeg gospodarskog i socijalnog napretka. Iz nadzora 
zakonitosti akata ureda državne uprave ŠKŽ dobili smo primjedbu da to ne smijemo raditi i da  moramo postojeću odluku koju smo ukomponirali, 
znači taj stavak usuglasiti sa zakonom  iz 2011. i 2014. pa smo to sve revno uredili. Znači nikome ne smijemo davati besplatno, te smo primjere 
našli u susjednim općinama u našem okruženju, njima je prošlo nama nije  
Mate Skračić: a u čemu se to usklađenje ovdje sastoji? 
Melanija T. Rameša: napisali smo skroz novu odluku. U prilogu ste dobili odluku koju smo izmijenili na prošlom vijeću, to je bija samo jedan članak 
a kako je ta stara odluka bila neusklađena sa novim zakonom o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora onda smo napravili novu koju smo totalno 
uskladili sa zakonom. Iz nadzora akata su nam rekli da tako napravimo i upozorili nas da  se tako možda prije moglo raditi ali da se više ne može.  
Željko Jerat: svrha je ista. 
Melanija T. Rameša: svrha je ista  
Mate Skračić: šta je sa tom cijenom? Možemo li davati bez naknade ili ne možemo? 
Melanija T. Rameša: ne možemo. Za kunu, ali ne može besplatno.  
Mate Skračić: dobro je  
Melanija T. Rameša: ono što smo dali N.P. Kornati  ono je prošlo iz razloga što se oni obvezuju da će uložiti, tako da nije skroz besplatno. Ovo se 
odnosi na buduće prostore.  
Ivo Marušić: ovdi piše da ide putem javnog natječaja, šta ako nam se netko javi  
Melanija T. Rameša: ide putem natječaja, ali postoji iznimka znači za ove pravne osobe u vlasništvu općine ide bez javnog natječaja.  
Edo Juraga: dobro, pa tko glasa za ovu odluku. 
 

 Prijedlog Odluke o stjecanju i raspolaganju nekretninama i pokretninama u vlasništvu Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNGLASNO 

 
28.Prijedlog Odluke o načinu privremenog korištenja prostorija u vlasništvu  

Općine Murter-Kornati 
 

Melanija T. Rameša: sukladno ovoj prethodnoj odluci o kojoj smo raspravljali napisali smo jednu odluku o davanju na privremeno korištenje prostora 
iz razloga što nas to čeka. U 2016. godini su sve općine imale reviziju upravljanja nekretninama u vlasništvu općine gdje nam je naloženo da moramo 
uskladiti interne akte i jedan od tih akata je i ovaj koji imate ispred sebe. U kojoj smo išli prema nekoj uhodanoj praski pa smo složili jedan prijedlog 
odluke. Mi nemamo nekakvih velikih prostora. Za sad je kino sala i ovo gore di je Mela. Stavili smo da se može dati jednokratno, a to je kada netko 
ima potrebu održati sastanak u jednom danu i povremeno kad netko održava tečaj kroz par dana. Cijena sam stavila za kino stalu 500,00 kn, 
prostorija za sastanke 100,00 kn i cijene za privremeno kino sala 100,00 kn i 50,00 prostorija za sastanke. 
Željko Jerat: treba istaknuti po danu, 100,00 kn po danu.  
 

 Prijedlog Odluke o načinu privremenog korištenja prostorija u vlasništvu  
Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 
 
Sjednica Općinskog vijeća završena je u 19.23 sati 

Zapisničar:                      Predsjednik  
Vesna Juran          Edo Juraga, prof. 


